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Kozub Artur
Активно ищу работу

Backend Developer, 23000 грн

Полная занятость, Неполная занятость, Удаленная работа
Желаемый город работы : Одесса
Дата рождения: 28 апреля 1999 (26 лет)
Пол: Мужчина
Семейное положение: Не указано
Дети: Не указано

Контактная информация

Зарегистрируйтесь или войдите чтобы открыть контакты соискателя

Цель
I expect to work in a collaborative and innovative environment where I can apply my expertise in
technologies such as Node.js, TypeScript, and NestJS. I am looking forward to tackling challenging
projects that push the boundaries of my technical skills and provide opportunities for continuous learning
and professional growth. I aim to contribute to creating robust, scalable, and secure backend systems,
while also staying updated with the latest industry trends and best practices.

Опыт работы

Technical Support Engineer

с 09.2021 по 04.2023 (1 год 6 месяцев)
GeeksForLess Inc.
(Full-time. Provided technical support to customers (domain, email, FTP, MySQL, and

https://novarobota.ua/index.php/registration-company


other hosting-related issues) via chats and emails. Used an internal ticketing system.)

Web Developer

с 04.2023 по текущее время (2 года 9 месяцев)
GeeksForLess Inc.
(Part-time. Building, supporting and fixing internal tools, trackers, scripts, and
automated reports. Team members (NOC Department) are my users, and the PM
approves task completion.
Technologies: HTML&CSS, JQuery, JavaScript, Node.js, Jira API, PHP, Bash, FTP,
Selenium, Mocha, Chai, Apache, Linux, MySQL)

Backend Developer

с 01.2024 по текущее время (2 года)
Freelance
(Creating a Telegram Mini App (application inside Telegram). The React frontend
interacts with API built in Node, getting and updating art studio’s data. Includes
payment system integration and administrator control panel. Commercial project
with a real customer. May be accessed at @focusPhotolab_bot
Technologies: Node.js, React.js, TypeScript, Express, Git/Github, Telegram Web API
& Telegram Bot API,)

Backend Developer

с 04.2024 по текущее время (1 год 9 месяцев)
TeamChallenge
(REST API development for chat messenger. Building from scratch. Implementing
logic for users, messages, roles, and sessions. Database management and logic
implementation.
Technologies: Nest.js, PostgreSQL, Prisma, mongoose, MongoDB, JWT,
Confluence, Trello, Docker, Git/Github)

NOC Engineer

с 04.2023 по текущее время (2 года 9 месяцев)
GeeksForLess Inc.
(Full-Time. System monitoring, escalating server incidents, abuse and DDoS attacks
prevention, security of the system (SOC).)

Деловые и личные качества
активность, ответственность, амбициозность, стремление к самосовершенствованию, умение
сосредотачиваться на главном, пунктуальность, упорство, высокая работоспособность,
исполнительность, умение быстро обучаться и осваивать новую информацию,
коммуникабельность, гибкость мышления, способность быстро принимать правильные решения,
работоспособность, глубокое знание сферы деятельности, аналитическое мышление,
настойчивость, постоянно повышаю свой уровень профессиональной подготовки, умение
достигать желаемых результатов, трудолюбие, дисциплинированность, аккуратность,



инициативность, порядочность, решительность, ответственность, уверенность в себе,
предприимчивость, внимательность, стресоустойчивость в конфликтных и нестандартных
ситуациях, энтузиазм, самоконтроль, общительность, бесконфликтность, самокритичность,
вежливость, организованность, честность, способность самостоятельно принимать решения

Образование

Національний Факультет Кораблебудування ім. адм. Макарова

неоконченое высшее , с 2023 по
Комп'ютерні Технології, Миколаїв (Україна)

Миколаївський Базовий Медичний Коледж

среднее специальное , с 2018 по 2020 (2 года)
Фармакологія, Миколаїв (Україна)

Владение языками
Українська — свободно
Англійська — опытный
Російська — свободно

https://novarobota.ua/index.php/resume/backend-developer-246446


